
Referat af mødet den 15. september 2016 

Pkt. 1    Mødt: 

Jørgen, Ejnar, Anette, Kea og Frede 

Afbud fra: Britta. 

  

Pkt. 2    Siden sidst: 

Kældergang i blok 6 bliver nu gjort i stand, tiltrængt. Kloakrør i kælder skulle igen slås 

op, forstoppelse, noget skyldtes gammel skade, noget nyt, hvem der betaler ved vi ikke, 

men vi har lov til at gætte. Der har været nogen uro med større børn ved Vendsysselvej 

35, hvor ældre damer er generet af de større børn. Aktivitetshuset blev underrettet og 

Nicky har talt med de berørte personer. 

  

Pkt. 3    Afdelingsmødet den 19. september 2016: 

Vi gennemgik de forskellige punkter, især punktet under rådighedsbeløb. 

Administrationen havde ikke set på afdelingsmødet 2013, hvor vi fra bestyrelsen havde 

stillet forslag om rådighedsbeløbet, hvor beboerne vedtog vores forslag om at det er 

afdelingen som ejer PC, Printer og Mobiltelefon og at udgifterne betales af 

rådighedsbeløbet. Administrationen fandt referatet fra mødet, så var den sag ude. Et 

andet punkt var forslag 2 opsætning af parabol og antenne, vi har regel for dette. 

Samme forslag her skal der tilføjes cykelkørsel. Forslag 3. Har vi i afdelingen. Forslag 4. 

Det er dersom en beboer opsætter hjælpemidler i bad/toilet, dersom kommune 

opsætter disse hjælpemidler er kommunen forpligtet til retablering. Forslag 5. Har før 

været foreslået, men dersom dette gennemføres er der ikke P pladser nok. Forslag 6. 

Beplantning i området. Vi vil fra bestyrelsens side afvente den tid efter skurbyens 

fjernelse og så i samråd med ejendomsfunktionærerne se på sagerne, men forslaget er 

ikke glemt. Forslag 7. Tørrestativ. Vi har set på sagen, men ser hellere en art tørregård 

uden hegn, se Fjordparken, men uanset hvad der bliver vedtaget skal 

ejendomsfunktionærerne inddrages, men i sidste ende er det beboerne som 

bestemmer om hvad det skal være og ingen andre. 

  

Pkt. 4    Grill aften den 24. september 2016. 

Kort debat, Kea og Anette havde forslag til udførelse af opslag som blev vedtaget 



  

Pkt. 5    Eventuelt: 

Her blev der igen talt om afdelingsmødet, hvorfor er der så lidt interesse hos beboerne 

for afdelingens ve og vel? se på tilmeldinger, 32 har meldt sig til, eller er det 

ligegyldighed, det går jo meget godt, jeg har tag over hovedet, jeg betaler min husleje. 

Grill aftenen fik også et par ord med på vejen. 

  

Frede Nielsen, 

Afdelingsformand afdeling 11 

  

 


